
 

Notulen MEDEZEGGENSCHAPSRAAD RKBS ‘DE HOEKSTEEN’  

Waar  locatie Rosariumpark 182, Krommenie 

Wanneer dinsdag 9 mei om 16.00 uur 

Wie  Jamie Vergaij (voorzitter), Yvonne Levering (notulist), Arianne Hendriks, Vanessa 
Nyenhuis, Shera Vet-Muller, Kees van Diest (directeur), Floor Jonkers (secretaris)  

 
Vergaderpunten          
 

1. Welkom door de voorzitter 
 

2. Vaststelling agenda 
2 vragen van ouders, worden behandeld bij de rondvraag.    
   

3. Notulen vergadering  & actiepunten 21 maart  
De studiedag van 16 februari 2024 is verplaatst naar 20 oktober 2023. Met goedkeuring van 
de MR 
 

4. Actiepunten notulen 
   n.v.t.   
       

5. Vergaderstukken GMR 
Het overzicht van de AGORA gids van was-wordt is de leidraad voor de schoolgids van de 
Hoeksteen. Ook komt er een besluit over de grootte van het bedrag aan presentjes dat de 
leerkrachten mogen accepteren.  
Overige stukken zijn ter kennisname voor de MR. 
 

6. Verslag activiteiten koningsspelen, voetbal, korfbal enz.   
Koningsspelen was verdeeld over de groepen 1,2 en 3 op de locatie Rosariumpark. De 
groepen 4 t/m 8 hadden spel activiteiten in de grote sportzaal van het TRIAS. 
Rosariumpark: Er waren spelletjes, onder begeleiding van de ouders, op het voorplein van de 
school. De groepen 1 t/m 3 waren verdeeld in 3 groepen. Het spelaanbod was geschikt voor 
deze groep leerlingen. De spelduur was lang genoeg. Leerlingen, leerkrachten en de ouders 
waren enthousiast.  
Groep 4 t/m 8: Er was een samenwerking georganiseerd met de sportafdeling van het TRIAS. 
Het enthousiasme van de leerlingen van het TRIAS viel tegen. De zaal was eigenlijk te klein 
voor de hoeveelheid groepen. Het vervoer van het TRIAS naar school v.v. was goed te doen. 
Vanaf groep 6 gingen de leerlingen op de fiets.  
Het schoolkorfbal is ter tijde van de vergadering nog aan de gang. Leerlingen zijn wel 
enthousiast.  
Het schoolvoetbal was goed verlopen. 
Dit schooljaar staat in teken van Sport. De leerlingen krijgen ook zwemles en tennisles 
aangeboden.  
 

7 Bekrachtigen benoeming nieuw lid van de (O)MR 
Bij de (O)MR gaat 1 lid de MR verlaten. Daarom was een oproepje aan de ouders van school 
gedaan. Twee dames hadden zich aangemeld voor de (O)MR, een heer had zich te laat 
aangemeld. Voor de verkiezingen had een dame zich terug getrokken.  Kandidaat Kim Thille-



Borgmans is zich benoemd tot nieuw lid van de MR. Zij is op de hoogte gebracht en wordt 
uitgenodigd voor de vergadering van 20 juni. 
 

7. Voortgang wijzigingen Parro 
De wijzigingen worden gefaseerd ingevoerd. Dit is nog niet bij iedere account/ouder gebeurd. 
Ook gaat de vraag voor de ouders of zij een digitale of papieren versie van de kalender willen 
hebben via Parro.  
Bij geen reactie kiest de ouder automatisch voor een digitale versie.  
De ouders kunnen chatten via Parro met de leerkracht. Dit is begin van het schooljaar met de 
ouders gecommuniceerd. 
 

8. Personeelsbeleid en organisatorische zaken + Update formatieplan komende schooljaar    
Afgelopen maand heeft het MT het komende schooljaar besproken. Een aantal leerkrachten 
gaat de Hoeksteen verlaten en er komen nieuwe collega’s bij. 
Ook hebben we twee LIO stagiaires dit schooljaar, er zijn afrondende gesprekken bezig voor 
een aanstelling. 
De ondersteuning voor het komende schooljaar is ook rond.  
De groepen 5 gaan komend schooljaar naar de locatie Serooskerkestraat. 
Het nieuwe materiaal wordt daar geleverd. De verhuizing is de woensdag voor de grote 
vakantie. De leerlingen worden betrokken bij de verhuizing. 
Voor de lokalen die ‘over’ blijven op het Rosariumpark wordt een passende invulling 
gevonden.  
De Hoeksteen groeit nog 3 jaar. Dit is wel afhankelijk van de instroom van nieuwe leerlingen. 
Er wordt gekeken of er ambulante tijd geregeld kan worden voor de leerkrachten die een 
stukje MT taak kan overnemen. 
Er komt een afsluiting van het schooljaar waarbij Juvat en andere dansers, een dans oefenen 
met een aantal leerlingen en deze zal op het plein worden opgevoerd. De leerlingen 
ontvangen een passende attentie van de school.  
 

9. Verantwoording vrijwillige ouderbijdrage 2022/2023   
AGORA wil de ouderbijdrage afschaffen. De Hoeksteen heeft aangegeven dat niet te willen.  
De bijdrage komt ten goede aan de leerlingen. De hoogte van de vrijwillige ouderbijdrage 
blijft komend schooljaar gelijk aan 2022/2023.  In de begroting wordt duidelijk waar de 
ouderbijdrage voor wordt gebruikt. Ook in de schoolgids wordt benoemd waar de 
ouderbijdrage aan besteed wordt. De financiering voor TSO valt niet onder de ouderbijdrage.  
 

10. Vaststelling vrijwillige ouderbijdrage voor volgend schooljaar 
De hoogte van de vrijwillige ouderbijdrage blijft komend schooljaar blijft gelijk aan dit 
schooljaar. De MR is akkoord.  
  

11. Wat verder ter tafel komt/rondvraag 
Vraag van ouder over de Parro. Deze is beantwoord in punt 8. 
Klacht over de schoonmaak van de toiletten. Er maken veel groepen gebruik van de 
kleutertoiletten, tijdens de pauzes op school. Het is niet te controleren wie zich niet juist 
gedraagt op het toilet. Er wordt een oproepje gedaan via de nieuwsbrief  voor een nieuwe 
toiletjuffrouw op de Rosariumpark.  
De wenwisselochtend loopt niet gelijk met het voorgezet onderwijs.  
 

12. Sluiting om 17.30 uur 

       



Volgende vergadering: dinsdag 20 juni 2023, locatie Rosariumpark 182, Krommenie. 
        
 
 
 
 
 
 


